
Referat af bestyrelsesmøde mandag den 7. oktober 2024 kl. 17.00-19.00 

Deltagere: Henrik, Tove, Erik, Elsa, Peter og Maria 

Fraværende: Bjarke 

 

• Dagsorden blev godkendt 
• Maria blev valgt som referent 
• Referat af 9/9 medbringes og underskrives af bestyrelsen ved næste 

møde. 
• Meddelelser: 

Hjemmesiden har været ramt af virus og lukket ned i nogle uger. Der 
arbejdes på at få hjemmesiden op at køre, så hurtigt som muligt. 
Det foreslås at der skrives og informeres på Facebook, hvis lignende 
skulle ske en anden gang. 

• Økonomi: 

Revisionen skal have materiale fra Folkeoplysningsforbundet for at 
kunne afslutte arbejdet med årsregnskabet. Revisor er afhængig af 
FOS. Bestyrelsen ønsker at kigge på og sammenligne regnskaber fra 
2023 og 2024.  

• Svømning: 

Tove og Bjarke har hjulpet med koordination af 
svømmeundervisningen. Tove har oplevet at svømmeinstruktørerne 
er dygtige og positive. Mads og Signe har hjulpet med det 
administrative. Jon er klar til at undervise fra uge 43.  

• Arbejdsmiljø: 

Maria og Erik har udarbejdet et dokument med invitation, 
spørgsmål og dato for trivselssamtaler med medarbejderne i SSB. 



Papiret blev omdelt og accepteret. Enkelte rettelser blev foreslået. 
Maria og Erik sender invitationerne til alle medarbejdere i 
slutningen af ugen. 

• Arbejdsgrupper: 

Digital synlighed: Mads har talt med Sabrina, som skal tage kontakt 
til hjemmesidedesigner for at Henrik og Mads kan blive introduceret 
til hjemmesiden.  

Facebook var primært tænkt til at bruges til at hverve frivillige. P.t. 
er det især fodboldtrænere og svømmetrænere, der er brug for. 

Arrangementsgruppen: Maria vil gerne skrive en invitation til de 
frivillige trænere i SSB angående fællesmøde/julearrangement. Tove 
har udsendt forslag om arrangement, som også er fremlagt på et 
tidligere møde. Vi venter nu på seniorgruppens tilbagemelding, der 
kommer i denne uge. 

Klubhus: Der er et klubhus udvalg med medlemmer fra både 
Idrætsfabrikkens bestyrelse og SSB’s bestyrelse. Projektet er 
beskrevet, men sættes ikke i søen endnu. 

Vedtægtsudvalg: Holder møde i foråret. 

Visionsgruppen: Erik og Maria har været til møde med Carsten fra 
DGI Storkøbenhavn. Vi fodrede Carsten med idéer om gode 
historier, fortællinger, mødet med SSB, visionsprodukt og 
diskuterede hvordan et seminar/temadag kan se ud. Arrangementet 
er for SSB-ressource personer; medarbejdere, frivillige, medlemmer 
og bestyrelsen. 2 procesledere fra DGI – formentlig Carsten og 
Tommy – vil facilitere dagen for 12.000 kr. DGI vil stå for 
tilmeldingen online. Vi venter på et udkast.  

Seniorudvalg: Der er ikke holdt møde i seniorudvalget. 



• Evt. 

Næste møde afholdes mandag den 21. oktober kl. 17.00 Valde 4.  

Referent Maria 

 


